
From: M De Graaff < >
Sent: Saturday, November 28, 2020 9:17:40 AM
To: Verroen, Hans Peter <l>
Subject: Re: bondgenoot gezocht 
 
Geacht bestuur,

Kunt u ons vertellen of onze vraag op uw volgende bestuursvergadering begin december op de 
agenda staat?

Heeft u meer informatie nodig?

We horen graag van u.

M.vr.gr.
Marjolein de Graaff
Stan Maessen

Op wo 18 nov. 2020 16:01 schreef M De Graaff <graaff.maess@gmail.com>:

Geacht bestuur,

dik een jaar geleden hebben wij contact gezocht met uw waterschap om te horen hoe u tegen de 
plannen van de gemeente Tilburg aankijkt om een nieuw bedrijventerrein (Wijkevoort) aan te leggen 
in het stroomgebied van 2 ecologische verbindingszones (Hultense Leij en Groote Leij). Het gebied 
ligt bovendien in het Stadsbos013 gebied en in het midden liggen een meer en bos, beide onderdeel 
van NatuurNetwerkBrabant. Ecologisch een hele onlogische plek om een nieuw indistrieterrein neer 
te leggen. Geografisch te begrijpen omdat het direct aan een afslag van de A58 ligt.

Die mail is ambtelijk terecht gekomen en ambtelijk beantwoord (zie onder).

Terwijl wij zochten naar een politiek antwoord.

Inmiddels zijn we anderhalf jaar verder, de onrust onder omwonenden en het verzet neemt toe.

Maar de ambtelijke trein dendert gewoon door en de coalitiepartners houden zich blind en doof voor 
recente (mondiale) ontwikkelingen en de roep uit de maatschappij om dit te stoppen.

Ze hebben geen boodschap aan de klimaatcrisis, de stikstofcrisis, de corona crisis en de noodzaak om 
op een andere manier tegen economische ontwikkeling aan te kijken.

"Het bedrijfsleven vraagt hierom, dus we doen dit. Goed voor de economie, goed voor de stad".

Maar niet goed voor het landschap, ecologie, de flora en fauna, de volksgezondheid, luchtkwaliteit 
en de mensen die er in de buurt wonen.

Voor LogistiekParkMoerdijk zijn zelfs boerderijen in Drente opgekocht vanwege de stikstofruimte. 
We vragen ons af waar de gemeente Tilburg aast op het uitkopen van veebedrijven om te kunnen 
extern salderen. 
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Het verhaal vanuit de gemeente wordt mooi verpakt, dit wordt het meest duurzame bedrijventerrein 
van Europa.

Wij geloven er niets van.

Zou u dit ook met het AB willen delen?

We zijn heel benieuwd hoe u hier als waterschap bestuur tegenaan kijkt.

M.vr.gr.

Marjolein de Graaff

Stan Maessen

Onze vraag was:

Van: M De Graaff [mailto:g] 
Verzonden: maandag 24 juni 2019 15:59
Aan: 
Onderwerp: bondgenoot gezocht

Geachte meneer van Brenk, beste Maurits

Wij hebben een kleine adviesvraag:

Wij zijn op zoek naar een bondgenoot (ambtelijk en politiek) binnen het waterschap die ons kan 
helpen bij het tegenhouden van bedrijventerrein Wijkevoort, aan de westkant van Tilburg.

14 belangenorganisaties en 3000 sympathisanten hebben zich al openlijk uitgesproken tegen dit 
bedrijventerrein.

Maar ook Brabants Landschap is geen voorstander, en de Brabantse Milieufederatie al helemaal niet.

En wij willen graag weten hoe het waterschap hier naar kijkt.

Wij zien op uw pagina dat u meekijkt als er ruimtelijk iets verandert, maar u kunt zich natuurlijk ook 
uitspreken over bepaalde ontwikkelingen.

Voor de ontwikkeling van bedrijventerrein Wijkevoort had de gemeente Tilburg gebruik willen maken 
van de PAS.

Ik ga er van uit dat u daarmee bekend bent.

De Raad van State heeft onlangs geoordeeld dat de PAS systematiek niet geëigend is als 
onderbouwing voor economische ontwikkelingen.

D66 wethouder de Vries heeft al kenbaar gemaakt op zoek te zijn naar alternatieve routes om het 
bedrijventerrein toch aan te leggen.
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Daarmee ontkent hij dus de intentie van de uitspraak dat economische activiteiten te lang ten koste 
zijn gegaan van onze natuur en dat we drastische maatregelen moeten gaan nemen.

Wij, omwonenden en 3000 gebruikers en sympathisanten van het buitengebied willen geen 
bedrijventerrein in dit stuk buitengebied.

Wij willen een ontwikkeling die recht doet aan de aard van het gebied, een agrarisch-recreatieve 
invulling met respect voor en herstel van de natuur.

Wij grijpen alle argumenten aan om het bedrijventerrein tegen te houden

Nu lopen er ook 2 beken door het gebied (zij begrenzen straks het bedrijventerrein) die ontwikkeld 
gaan worden tot ecologische verbindingszones.

Een autonome ontwikkeling, maar de gemeente Tilburg doet net of dit onderdeel is van het 
Masterplan Wijkevoort.

In 2016 zijn daar afspraken over gemaakt tussen wethouder Jacobs, het waterschap en naar ik meen, 
ook de Provincie.

Nu, 3 jaar later is er nog niets van terecht gekomen.

Er is nog geen boompje geplant.

Checkt het waterschap of de afspraken worden nagekomen?

Het kan niet anders of het waterschap zal niet gecharmeerd zijn van de plannen om 160Ha 
landbouwgebied voor de helft te asfalteren en bebouwen.

Nu is er wel heel goed nagedacht over hemelwateropvang, zuivering en afvoer en liggen er mooie 
landschappelijke plannen onder.

Daar valt niet veel op af te dingen. Maar het zou niet hoeven als die bedrijven er niet zouden komen.

En dan nog, er zal ook fijnstof en stikstof neerslaan op de te ontwikkelen beekdalen.

Voor de natuur, het milieu en het klimaat zijn dit natuurlijk geen goede ontwikkelingen.

Voor direct omwonenden, buitengebiedgebruikers al onze kinderen is dit ook geen goede 
ontwikkeling.

Wij willen graag weten of we vanuit uw hoek op steun kunnen rekenen in onze strijd.

Dat kan een openlijke steunbetuiging zijn, in de vorm van advies, of op een andere manier.

 



Hopen graag van u te horen.

 

M.vr.gr.

Marjolein de Graaff

Stan Maessen

Tilburg
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